
 Referat styremøte nr. 3 2023 - 25  

  
Til: Styre Nordland Skikrets  
  
Møtested: Scandic Havet Bodø 

Møtestart: Mandag 26. august 2023 kl. 09.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR (Teams), Anniken A, Mona 
Forfall: Trond Jøran, Ann Merete, Doris 

  
  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 11, 2023-25 
Godkjenning av referater 
 

 
Styrereferate nr. 2 fra 19/6-23 godkjennes 

 

 
Sak 12, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
Krets-Au: 
- Foreslå representanter til å jobbe med «Skiglede for 
alle». 
- Forslag fra Nordland Anniken JR og Oddbjørn. 
- Krets-AU foreslått Anniken JR (Nordland) og Kjetil 
Dalen (Oppland). 
- Skistyret avgjør. 
 
Markedsutvalg, Nordnorsk møte:  
- Laget en ny versjon av avtalen. 
- Ville ha dette på plass i sommer. Uheldig å ta dette 
midt i ferien med tanke på styrebehandling. 
- Kvernmo skal først og fremst jobbe for å finansiere 
de nord norske teamene Elon og SNN. 
25% av Elon og SNN 
10% NNM 
- 3 års avtale. 
 
Diskusjon: 
- Bra at det jobbes med. 
- Jobbe for et felles NNM. Konkretisere hvor og når 
det skal jobbes mot. 
- Hvor er det mulig å ha NNM nordiske grener og 
alpint? Mo i Rana, Fauske, Harstad, Tromsø, Alta? 
- Prøve å få det til en gang. Se bort fra rulleringsplan. 
Lyse ut? Tilstrekkelige overnattingsplasser? 
- Spille inn til Nordnorsk møte. 
 
 
 
 
 

 



 
Sak 13, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Rolig periode. Begynt å starte opp nå. 
- Flere går bort fra treningsavgift med tanke på 
rekruttering. 
- AK-Møte neste mandag. Møte med klubbene 
etterpå. 
- Noe støy fra klubb. Håndterer dette. 
 
Langrenn v/Anniken A 
- Rolig periode. 
- Samlinger: Mosjøen, Mo i Rana. 
- Søknadsfrist for renn 1. sept. 
- Sonemøter: Helgeland, Salten og Nordre Nordland. 
- LK-Møte. LK representanter fra hver sone. 
- Jobbes for å beholde utøvere i Nordland. Jobber 
med å få et bedre tilbud på videregående skole 
Fauske og Bodin. Initiativ fra klubber i Salten. 
- Søke om nasjonalt rulleskirenn 2024, Innstranda. 
- Rulleskicup Salten. 
- Årshjul og fordele oppgaver. 
- Ungdomsrepresentant mangler. 
- Høstmøte Langrenn 
 
Hopp og kombinert v/Arnfinn 
- Norgescup Sommerhoppuka arrangeres nå i 
Fageråsen Mo i Rana, og i Stjørdal. 
 

 

 
Sak 14, 2023-25 
Skitinget 2024 
 

 
Status Skitinget 2024 
- Gjennomgang av status (eget vedlegg, 23.08.23). 
 
 

 

 
Sak 15, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
- Regnskapsrapport pr 23.08.23 viser et underskudd 
på kr. 199.483,-  
- Underskuddet er redusert fra kr. 645 923,- som var 
forrige status pr 20/4-23.  
- Dette skyldes i stor grad utfakturering av 
reiseoppgjør før sommeren, hvor innbetalingene er i 
gang. 
 
TD rapporter og deltageravgift: 
- Gjennomgang av TD rapportering og utfakturering 
av deltageravgift til arrangørene av skirenn sesongen 
2022-2023. 
- Rutiner innskjerpes neste sesong. 
- TD-rapporter sendes inn til kretskontoret 
umiddelbart etter at arrangementet er gjennomført. 
 

 



 
Sak 16, 2023-25 
Utestående fordringer 
 

 

Avskriving - utestående fordringer v/Mona 

 

A) Grønnfjelldal UL 

Se eget saksgrunnlag. 

 

Vedtak: 

Da Grønnfjelldal UL ikke lenger er medlem av NIF 

eller NSF og Nordland Skikrets, avskrives 

kontingentkrav på til sammen kr. 8000,- i 

Nordland Skikrets regnskap. 

 

B) Susendal IL/UL 

Se eget saksgrunnlag 

 

Vedtak: 

Susendal IL/UL beholder sitt medlemskap i 

skikretsen og betaler kontingent for 2022 og 

2023. Øvrig sum på kr. 12000,- avskrives i 

regnskapet til Nordland Skikrets. 

 

 

 
Sak 17, 2023-25 
Annet 
 

 
Annet 
- Det er sendt varsel om tap av medlemskap til 
Fiplingdal IL. 
Se eget saksgrunnlag. 
 
- Sak. 8, 2023-25. Kjella ILs medlemskap i Nordland 
Skikrets. Ved hjelp av idrettskretsen er det avdekket 
administrativ feil i tilknytning av klubb til skikretsen. 
Dette er rettet opp i, og Kjella IL er nå tilknyttet Nord-
Trøndelag skikrets 
 
- Uttalelse til skistyret v/skipresident om 
jubileumspokal. Arnfinn utarbeider skriv. 
 
- Ungdomsrepresentant. 
Mona lager utlysning på generelt grunnlag. 
LK skal ha ungdomsrepresentant i sin komitè. 
 
- Representasjonsantrekk til styret. Vest, t-skjorte. 
Mona finner tilbud og sender forslag til styret. 
 
- Bærekraft. Interesse for å jobbe med bærekraft. 
Begynne i det små. Mona utarbeider forslag. 
 
- Snølagring. Diskusjon rundt Initiativ, 
kostnadsprespektiv, tidlig og sent anlegg, samarbeid. 
Oddbjørn og Mona følger opp saken. 
 

Arnfinn, 
Oddbjørn, 
Mona 



 
Sak 18, 2023-25 
Møteplan 
 
 

 
Møteplan: 
 
Styremøter, onsdager kl. 20.00 
- 20. september 
- 18. oktober 
- 15. november 
- 6. desember 
- 24. januar  
 
Arbeidsgruppe Skitinget 2024 
- I forkant av styremøtene, kl. 19.00 
 
LK-Møter, mandager kl. 20.00 
Samme uke som styremøter? 
 

 

   

   

 


